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類別
Event

地點
Venue

時間
Time

活動名稱
Title

展演單位
The Presenter

參加方式
Entry 

Method

展
覽
活
動

Exhibition Activities

第
1.2
展
覽
廳

Exhibition Room
 I.II

109/09/26（六）

109/11/01（日）

文藝創作雙獎聯展 —全國學生圖畫書創
作獎及教育部文藝創作獎得獎作品展

The Winning Piece Exhibition of Two Art 
Awards – The Winning Piece Exhibition 
of the National Students’ Picture Book 
Creation Award & MOE Literature and 
Arts Awards

國立臺灣藝術教育館

National Taiwan Arts 
Education Center

TEL 	�(02)2311-0574 
#233、251



109/11/04（三）

109/11/11（三）

意象．無相∼陳釙贈形色人生四十年分

享

Image, Devoid of Marks - Chen Po Zeng’s 
Rich 40 Year Art Career

心然藝術有限公司

heartartbank

TEL 	�(02)8663-6026


109/11/14（六）

109/11/25（三）

現代國畫畫派 2020 現代國畫創作展
2020 Contemporary Chinese Painting 
Exhibition, Contemporary Chinese 
Painting School

財團法人福臨文化藝術
基金會
Fulin Culture & Arts 
Foundation

中華現代國畫研究學會
Contemporary Chinese 
Painting Association

TEL 	��(02)2922-0241



109/11/28（六）

109/12/09（三）

「翰海禪思」 澹廬書會第 52次會員展
The 52nd Exhibition of  
Dan-Lu Calligraphy Society

澹廬書會

Dan-Lu Calligraphy 
Society



第
3
展
覽
廳

Exhibition Room
 III

109/10/09（五）

109/11/01（日）

我的異想世界 -油畫與陶畫個展
My Fantasy World-Oil Paintings and 
Ceramic Paintings

林錦鈺

LIN CHING-YU

TEL 	0955585579


109/11/04（三）

109/11/29（日）

異想世界「陳彥欽．廖乙璇油畫創作展」

Fancy World “Oil Paintings of Chen Yen 
Chin and Liao I Hsuan Exhibition”

陳彥欽
Chen Yen Chin 

美
學
空
間

Aesthetic Space

109/10/28（三）

109/11/22（日）

新苗茁萃，苑景豐華 — 
第 21屆同德國小美術特展
Root Well from Young and Sprout Great 
to Future – 21TH Art Exhibition of Tung De 
Elementary School

同德國小

Tung De Elementary 
School
TEL 	
(03)3176403#332



109/11/25（三）

109/11/29（日）

超越自己幸福繪愛∼ LOVE to Draw ∼ 
學習障礙者聯合畫展

Exceeding One’s Happiness and Drawing 
Love ~ LOVE to Draw ~ Joint Painting 
Exhibition for People with Learning 
Disabilities

社團法人中華民國學

習障礙協會

Association Of 
Learning Disabilities

TEL 	(02)2736-4062



展演活動總表11 Exhibition & Performance Schedule

A 申請展活動  ACTIVITIES FROM EXHIBITION APPLICATIONO 本館主辦活動  ORGANIZER

1 展演活動總表  Schedule



類別
Event

地點
Venue

時間
Time

活動名稱
Title

展演單位
The Presenter

參加方式
Entry 

Method

演
藝
活
動

Perform
ance Activities

南
海
劇
場

N
an H

ai Theater

109/11/01（日）
14:30

2020臺北相聲大會
The 2020 Chinese Crosstalk 
Convention in Taipei 

台北曲藝團

Taipei Quyituan

TEL 	�(02) 2234-5610

 /
$600
$800

$1000
$1200

109/11/14(六 )
14:30

109/11/15（日）
10:30
14:30

九歌兒童劇團《小王子》

Song Song Song Children’s & 
Puppet Theatre “Le Petit Prince”

九歌兒童劇團

Song Song Song Children's 
& Puppet Theatre

TEL 	�(02)2738-9859

 /
$600

109/11/21(六 )
19:30

109/11/22（日）
19:30

威爾第《茶花女》歌劇選粹 ─ 
台北愛樂歌劇坊

Verdi: LA TRAVIATA

財團法人台北愛樂文教基

金會

TAIPEI PHILHARMONIC 
FOUNDATION
台北愛樂歌劇坊

Taipei Philharmonic Opera 
Studio

TEL (02)2773-3691

 /
$500
$800

$1200

表列活動如因故更動時，本館將另行公告。 

If the above event(s), for any Force Majeure, is changed, please consider our center's announcement as the only principle.

	自由入場、自由參加、自由觀賞 Free Admission｜  售票 Ticketing｜  索票入場 Free Ticket｜ 兩廳院售

票 ，TEL (02)3393-9888

※ 入場須知 1.劇場活動，請於演出前 30分排隊入場。
2.展覽時間 09:00∼ 17:00，週一休館。
3.本館展演活動若遇颱風來襲，將依人事行政總處公告異動，詳情請逕洽：(02)2311-057

  Entrance 
Guideline

1. Please line up at the entrance to the theater 30 minutes before the performance starts. 
2. Exhibition hours 09:00~17:00, Tuesday to Sunday. 
3.  If the typhoon warning issued, please refer to the Directorate-General of Personnel Administration's 

announcement or contact the Center at (02)2311-0574.

2Schedule  展演活動總表

封面：2020 年全國學生圖畫書創作獎　大專組　谷宣萱《阿萱的全家福》



第 1.2展覽廳 Exhibition Room I. II

109		  109

09.26 - 11.01
六 -日∣週一休館 
09:00-17:00

自由觀賞

指導單位∣教育部

協辦單位∣國立臺灣藝術教育館

�TEL (02)2311-0574 #233、251

展示推廣
109/11/05∼ 11/29 
國立臺南生活美館 
第 3展覽室

109/12/08∼ 12/20 
臺中國立公共圖書館 
4-5樓閱覽室

文藝創作雙獎聯展
全國學生圖畫書創作獎及教育部文藝創作

獎得獎作品展
The Winning Piece Exhibition of Two Art Awards - The Winning 
Piece Exhibition of the National Students' Picture Book Creation 
Award & MOE Literature and Arts Awards

為鼓勵師生從事文藝創作，加強推廣文藝教育，本年度特別安排包括

本館兒童文學之圖畫書創作獎，及教育部之文藝創作獎，共同策劃

將得獎作品聯合展出，讓展出內容更加充實，可看性進一步提升。且

上述兩個獎項，亦將分別安排於本館舉辦頒獎典禮，期得獎者倍感榮

譽，為提昇我國師生文藝創作水準而努力。

圖畫書暨文藝創作雙獎聯展，將於本館第 1、2展覽廳共同展示得獎
作品，展後並將舉行文藝創作雙獎全臺巡展，以嘉惠各地文藝愛好者

及對兒童教育有興趣的家長們，並延伸比賽之教育意義。

To encourage teachers and students to create art pieces and promote 
art and cultural education, the centre has organized a joint exhibition of 
winning pieces for the National Students’ Picture Book Creation Award 
and MOE Literature and Arts Awards, in order to enrich the contents of 
the exhibition. The prize-giving ceremonies for the two awards mentioned 
above will also be held in the National Taiwan Arts Education Centre. All 
winners are honoured by being given the prize at the venue where their 
works are being exhibited. The aim is to improve the quality of the art 
pieces created by teachers and students of Taiwan.

The works of this joint exhibition will be displayed in Exhibition Rooms 1 and 
2 in the centre. After the exhibition, these wining pieces will tour throughout 
Taiwan so that art lovers and parents interested in child education may enjoy 
these works as well while extending the educational purpose of the awards.

大專組  曾靖雯、張竹崴 《不完全抗議手冊》

3 展覽活動  Exhibition Activities  
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第 1.2展覽廳 Exhibition Room I. II

109		  109

11.04 - 11.11
三 -三∣週一休館 
09:00-17:00

自由觀賞

主辦單位∣心然藝術有限公司 

TEL (02)8663-6026

109		  109

11.14 - 11.25
六 -三∣週一休館 
09:00-17:00

自由觀賞

主辦單位∣ 
財團法人福臨文化藝術基金會 
中華現代國畫研究學會

TEL (02)2922-0241

陳釙贈，《無題》

陳銘顯，《原住民》

意象˙無相～陳釙贈形色人生
四十年分享
Image, Devoid of Marks - Chen Po Zeng’s Rich 40 Year Art Career

四十年畫過逾 5000張建築透視圖，累積的色彩、筆法、構圖經驗與
心得都已深植心靈記憶體，當有一絲靈光乍現就快速揮灑，動作快過

思考，才能展現畫面的流暢，甚至得到超乎預期的效果，也因此方能

拋開過往的種種包袱與框架。

聚
焦
賞
析

1、「意象 ·無相」-包羅萬象、各憑想像
2、把大自然陽光下色彩變幻的靈氣匯集方寸畫面上
3、讓看畫成為一種自由、喜悅，甚至療癒的享受

For forty years, Mr Chen has completed more than 5000 architectural perspective 
drawings. For Chen, the painting skills, including color schemes, strokes, 
compositions, and experiences, are borne deep in his mind. As a thought comes 
into his mind, he has to start his creation without a second thought.

Focus

1. “Image, Devoid of Marks” All-Embracing and Out of the Box

2. Collecting the colors of nature onto the canvas 

3. �Transforming looking at paintings into a pleasure or even a kind of stress-
relieving experience 

現代國畫畫派 
2020 現代國畫創作展
2020 Contemporary Chinese Painting Exhibition, Contemporary 
Chinese Painting School

現代國畫畫派創立畫家陳銘顯，提倡筆墨、意境、與現代精神的現代

國畫，認為理論及觀念要跟隨時代，創作題材要反應生活體驗，以創

作者的自我感性為主導，將所見、所聞、所感融入畫中。

聚
焦
賞
析

以國畫水墨媒材，保留傳統國畫筆墨、意境特色，再加入現代精

神，以作者自我美感主導創作，展現具時代風貌的現代國畫

Chen Ming Xian, the founder of Contemporary Chinese Painting School, proposes 
contemporary Chinese painting should put emphasis on strokes, artistic 
conception, and contemporary spirituality. He also thinks theories and conception 
are supposed to be adjusted with the time. What’s more, the subject of painting 
reflects real life. 

Focus

An artist is supposed to manifest a contemporary Chinese painting by using 
ink brush as a medium and keeping the traditional Chinese painting skills, 
the features of artistic conception along with contemporary spirituality and 
aesthetic concepts.

玩藝玩 Play Art
設計你的第一張《立體文字卡》

5 展覽活動  Exhibition Activities  



109		  109

11.28 - 12.09
六 -三∣週一休館 
09:00-17:00

自由觀賞

主辦單位∣ 澹廬書會

協辦單位∣  澹廬文教基金會 
中國書法藝術基金會

曹容錄，《鐵眼禪師語》

「翰海禪思」 澹廬書會 
第 52次會員展
The 52nd Exhibition of Dan-Lu Calligraphy Society

澹廬書會由臺籍書法大家曹秋圃先生創立，是台灣民間最早成立的書

法社團。自 1969起每年舉辦「澹廬一門書法展」，帶動臺灣書法學
習蓬勃發展。書會人才備出，躋身書壇名家如連勝彥、林彥助、曾安

田、黃金陵、蔣孟樑等，使每年聯展近百件作品甚為可觀。

聚
焦
賞
析

本次 <翰海禪思 >主題，以翰墨結合禪思想，將澹廬一門特有的
「書道禪」理念，在台灣藝教館既古雅又富含台灣元素之展場環

境，使觀者體驗詩韻、禪思、墨境、書藝交融的文化盛宴。

Founded by Cao Qiu Pu, Danlu Calligraphy Society was the first calligraphy 
society in Taiwan. Since 1969, the annual “Danlu Calligraphy Exhibition” has 
brought us the thriving development of Taiwan calligraphy.

Focus

The subject “The Zen Practice of Calligraphy” connects calligraphy 
with Zen thinking to express the unique Danlu’s concept, “Zen of 
Calligraphy,” which enables viewers to experience a cultural feast 
involving the rhyme of poem, Zen thinking, calligraphy conception, and 
the art of calligraphy.

玩藝玩 Play Art
設計你的第一張《立體文字卡》

玩藝玩 Play Art

活動地點｜國立臺灣藝術教育館 -青時光。

報名人數｜正取 10組、備取 5組（額滿為止）

報名費用｜每組新臺幣 300元，於報到當天繳交； 
 身心障礙者及低收入戶等學員則費用全免。

洽詢電話｜	02-23110574分機 232 洽李先生

《親子花園 –造型吊飾》
活動時間｜ �11月 07日（週六）下午 2:00至 4:00時 

10月 05日上午 9:00開放線上報名，額滿為止。

學生自備｜鉛筆、原子筆、剪刀

線上報名

6 Exhibition Activities展覽活動  



第 3展覽廳 Exhibition Room III

109		  109

11.04 - 11.29
三 -日∣週一休館 
09:00-17:00

自由觀賞

展出者∣陳彥欽、廖乙璇 

TEL (02)2319-3954

陳彥欽，《好好睡》

異想世界 
「陳彥欽．廖乙璇油畫創作展」

Fancy World “Oil Paintings of Chen Yen Chin and Liao I Hsuan 
Exhibition”

「異想世界」這主題，相信身處在大環境中的大家，都有著一份熟悉

感及共鳴，對於這廣受大眾喜愛的題材，我們將傳統油畫融入主題的

過程中，探討全球暖化的相關畫面外，同時亦藉由各種物態表現以抒

發心中的情感及思想層次，再歸納出風格運用與呈現方式來創造許多

新奇畫面 !

聚
焦
賞
析

本次展覽的軸心，是希望讓人們對瀕臨絕種動物及生態保育產生

興趣與瞭解，發揚「愛護動物」之精神，增進學習成效，為大家

身處的大環境盡一份心力。

We use traditional oil painting to discuss the issue of global warming and 
express emotions as well as thoughts in our mind via various objects. We 
apply different styles and skills to create unique pictures!

Focus

The exhibition aims to evoke people’s interest in endangered animals and 
ecological conservation. Through understanding, people learn to love and 
protect animals and make a contribution to our environment.

林錦鈺，《冷眼旁觀》

我的異想世界—油畫與陶畫個展
My Fantasy World-Oil Paintings and Ceramic Paintings

繪畫陶藝的交集，使創作的方法更多樣性：陶畫作品為了適應電窯的

大小，必須順著線條切割畫面成不同大小的平面；油畫作品是用不同

的弧線 直線，分割空白畫布為不同大小 形狀的平面。再從交錯的平
面中，尋找圖像：人物，動物⋯⋯

聚
焦
賞
析

展出的畫作是透過分割的平面，尋找看到有關聯的畫面。仔細尋

找畫中你看到的圖像 刺激你的想像力再找出更多的圖像

The collaboration of paintings and ceramics has sparked multiple methods for 
creation: to accommodate the electric kiln, ceramic paintings are cut to flats 
of various sizes along the lines; with different lines, oil paintings are cut into 
flats of different sizes. We then look for images of human figures and animals 
through these crisscross flats.

Focus

The exhibited paintings will lead the audience to look for associated 
images through all the cut flats.

109		  109

10.09 - 11.01
五 -日∣週一休館 
09:00-17:00

自由觀賞

展出者∣林錦鈺 

TEL 0955-585-579

7 展覽活動  Exhibition Activities  



109		  109

10.28 - 11.22
三 -日∣週一休館 
09:00-17:00

自由觀賞

展出單位∣ 同德國小

TEL (03)317-6403#332

109		  109

11.25 - 11.29
三 -日∣週一休館 
09:00-17:00

自由觀賞

展出單位∣ 社團法人中華民國學習
障礙協會

TEL (02)2736-4062

新苗茁萃，苑景豐華 – 
第 21屆同德國小美術特展 
Root Well from Young and Sprout Great to Future – 
21TH Art Exhibition of Tung De Elementary School

同德國小積極推展藝術融入課程與生活，從低年級學生的創意發想、表

演藝術開始紮根，讓中年級學生發展技能與生活應用，再讓高年級學生

進階規劃裝置藝術的展示，認識並實踐公共藝術的蘊含與精神，此次特

以「新苗茁萃，苑景豐華」作為創作主題，體現同德國小實踐美感教育

廿年，根苗深植，蔚然成景。

The art education has been integrated into other lessons and students’ daily lives 
in Tung De Elementary School. We started the integrated lessons from the first 
and second graders, who could show their creativity and performance art. As 
for the junior graders, they could develop art skills and implement them in daily 
lives. Finally, the senior graders could upgrade themselves to plan the exhibition 
of Installation Art and practice the spirit of Public Art into action. The theme of 
Tung De Elementary School Art Exhibition this year is “Root Well from Young and 
Sprout Great to Future.” We wish to show you the 20-year implementation of the 
Aesthetic Education in Tung De Elementary School.

超越自己幸福繪愛～ LOVE to Draw 
～學習障礙者聯合畫展 
Exceeding One's Happiness and Drawing Love ~ LOVE to Draw 
~ Joint Painting Exhibition for People with Learning Disabilities

透過此畫展提升家長及社會大眾對學習障礙的認識，了解學障者的才

能及天賦，更進一步喚起對學習障礙者的關心，並給予適當的幫助及

鼓勵，使其更能發揮潛能、跨越障礙的限制，以提升自信心並發展出

適合自己的一片天。

聚
焦
賞
析

本展展出各個年齡層的學障者所創作的畫作，各式各樣的畫風及

內容，帶領大家探索學障者的世界 !

Through this exhibition to enhance the parents and the general public learn more 
about the learning disabilities, understand their capabilities and talents, arouse 
the concern to learning disabilities, provide appropriate help and encouragement 
to enable them to develop their potential and overcome the limit of obstacles. To 
enhance self-confidence and create a bright future that suits them.

Focus

All the paintings exhibits in this exhibition are created by students of all 
ages, various painting styles and contents, leads you to explore the world of 
learning disabilities!

美學空間 Aesthetic Space

賴緯《人物》

8 Exhibition Activities展覽活動  



2020臺北相聲大會
The 2020 Chinese Crosstalk Convention in Taipei 

本場節目將參考科技發展的新趨勢來制定議題，用 6段相聲作品，分
別自不同的命題切入，用生活裡最微小而真實的細節去戳破人類依賴科

技最終悖離人性的現象。

The topics of the show are decided by taking reference from the new trends 
of technology development. Six different crosstalk shows center on different 
topics; through trivial details in our life, all those phenomena of us betraying 
our human nature because of depending too much on technology are 
revealed.

109

11.01
週日∣ 14:30-16:30

 兩廳院售票

$600、$800、$1000、$1200

主辦單位｜台北曲藝團

TEL (02)2234-5610

南海劇場 Nan Hai Theater 

九歌兒童劇團《小王子》
Song Song Song Children's & Puppet Theatre  
“Le Petit Prince”

小王子住在宇宙星河裡的一顆美麗星球上生活雖然過得開心 
但是心裡卻一直有個疑問 
幸福是什麼 ..？ 
幸福到底在哪裡 ... 
讓我們跟著《小王子》一起踏上尋找幸福的旅程

The Little Prince lives on a beautiful planet in the universe.

He lives a happy life but always has a doubt in his mind.

What is happiness?

Where is happiness?

Let’s step into a journey toward happiness with The Little Prince.

109

11.14
週六∣ 14:30-15:30

11.15
週日∣ 10:30-11:30、14:30-15:30

 兩廳院售票

$600

 主辦單位｜ 九歌兒童劇團

TEL (02)2738-9859

9 演藝活動 Performance Activities  



南海劇場 Nan Hai Theater 

威爾第《茶花女》歌劇選粹― 
台北愛樂歌劇坊
Verdi: LA TRAVIATA

台北愛樂歌劇坊邀請指揮家游家輔與導演陳昶旭再度攜手合作，精煉

《茶花女》動人劇情，以歌劇選粹方式，為觀眾演繹薇奧蕾塔與阿佛

雷多．傑爾蒙的曠世虐心悲戀，讓您感受《茶花女》歌劇版本的獨特

魅力。

Taipei Philharmonic Opera Studio will invite the conductor, Yu Chia-Fu and 
the director, Chen Cheng-Hsu to work together again to interpret the opera, 
Camille, the love story of La Traviata and Alfredo. Audience will experience 
the charm of Camille.
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11.21
週六 ∣ 19:30-21:30

11.22
週日 ∣ 19:30-21:30

 兩廳院售票

$500、$800、$1200

主辦單位｜ 
財團法人台北愛樂文教基金會 
台北愛樂歌劇坊

TEL (02)2773-3691

志工
說故事
Storytelling
by Volunteers

活動時間∣週日 10:00-11:00

活動地點∣本館瞇故事 自由入座

參與對象∣需親子或師生共同參與

11/01 《小銀魚２》
11/08 《毛毛蟲列車》
11/15 《皮皮的菜園》
11/22 《平底鍋爺爺》
11/29 《冰箱裡的企鵝》

活動洽詢：

(02)2311-0574分機 234 
 王小姐
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2020
全國學生圖畫書創作獎
專輯作品販售

《動物玩遊戲》

$175

《妹妹的秘密衣櫥》

$210

《金門防疫大作戰》

$280

《阿公的藏寶圖》

$350

《不完全抗議手冊》

$635

購書 
資訊

請洽：國家書店 (02)2518-0207、
五南文化廣場 (02)2368-338
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線上學習專區

本土音樂

競賽成果

數位課程

各藝文館所線上資料庫

世界兒童畫典藏

藝術教育專題研究

結合本館個網站核心資源
並串聯整個藝文館所線上資料庫
定期推出不同主題
歡迎線上體驗

網路藝學園

體驗去

請上網：

 網路藝學園
 最新消息
 藝教資源．超連結

秋冬季主題

109年 10月 
-110年 1月

科技、媒體

與藝術教育藝教資源 超連結
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  登記時間

每月 1 至 10 日開放登記當月會面時間。

  登記窗口

現場：臺北市中正區南海路 43 號 
電話：(02)2311-0574 分機 110
傳真：(02)2375-8629
網址：http://www.arte.gov.tw
 ※ 1.  可以現場、電話、傳真、電子郵件、網路等方式為之，但現場及電話登記者，須於各該登記期間上班日之

上午 9 時至下午 5 辦理。

 2. 未用制式登記表書寫者，請載明：姓名、性別、職業、電話、地址、約談主題。

  約見時間	 	

以每月最後一週星期三 下午2時30分至5時為原則，若遇議會期間及業務需要得另擇期辦理。另，
每月最後一週星期三為假日者，則約見活動提前至前一週之星期三辦理。

 ※ 1.  每次約見人數以 5 人為原則，依申請登記時間先後順序及約談主題之迫切性，編號排定。（書面或電話通知）

  2. 本活動由本人親到（請攜帶國民身分證核對）。非本人到場，取消約見資格。

  3. 如未依約見時間出席者，視同放棄，並依序遞補，登記人不得異議。

  4. 有下列情事之一者，本館不予受理登記，事後發覺者，取消約見：

   ⑴ 代理他人辦理申請登記或約見時代理他人陳情者。

   ⑵ 約談主題與本館業務之改進、建議或陳情無關或非本館權責者。

   ⑶ 係重複約見之案件。

   ⑷ 約談內容要求保密者。

  5. 本館員工不得參與本活動，或代替他人申請登記。

館長與民有約

【焦點話題】真實與虛擬間的新感知世界

科技與藝術的碰撞，反映出劃時代性新產物與觀點，其中面對許多新興媒體

和新現象的思考核心，是超越科技表象技術層面，需更深入探究其所呈現的

人文內在現象。

經由方彩欣教授的策劃，從焦點話題文章可以發現虛擬新感知世界對現代人

之影響，也可以進行跨領域的整合，以延伸出更多具有時代性的美術教育知

識體系。

購書資訊 線上投稿

不分顏色，不分黨派，行政中立在於心中的那把公正尺。

預約
導覽 藝教館

預約導覽

週二∼週五 上午場、下午場

預約電話

(02)2311-0574 分機110
10人（含）以上團體，請於7天前預約

預約申請表，請至本館全球資訊網

http://www.arte.gov.tw/
單一窗口，下載填送申請

Reservation for 
group Guided Tour

《美育》Journal of Aesthetic Education
第 238 期 11 月號紙上直擊

提醒您
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預約
導覽 藝教館

預約導覽

週二∼週五 上午場、下午場

預約電話

(02)2311-0574 分機110
10人（含）以上團體，請於7天前預約

預約申請表，請至本館全球資訊網

http://www.arte.gov.tw/
單一窗口，下載填送申請

Reservation for 
group Guided Tour

3 不
1. 危險公共場所，不去
2. 標示不全商品，不買
3. 問題食品藥品，不吃

7 要
1. 消費資訊，要充實
2. 消費行為，要合理
3. 消費受害，要申訴

4.1950專線，要牢記
5. 消保活動，要參與
6. 爭取權益，要團結
7. 綠色消費，要力行
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  服務專線 Phone Number
 TEL： (02)2311-0574轉110

  開放時間 Hours
 週二至週日09:00-17:00
 休館日：週一、農曆除夕、大年初一
  （若遇特殊情況另行公告）
 Tuesday–Sunday 09:00-17:00
  Please Note: We are closed at Monday, Chinese Lunar New Year 

and the first day after it (If special conditions are called for additional 
announcements will be made).

 館 址 Address
 100052臺北市中正區南海路43、47號　
 No 43,47, Nanhai Road, Zhongzheng District, Taipei City 100052, Taiwan (R.O.C.)

 網 址 Website

全球資訊網
www.arte.gov.tw

臺灣藝術教育網
ed.arte.gov.tw

facebook 
www.facebook.com/ntaec

網路藝學園
elearn.arte.gov.tw

 交通路線 Transportation ＊含備低地板公車 Including Low-Floor Buses

  ※配合捷運萬大線工程，自104年5月22日至110年12月，南海路改為西向（往和平西路）單行道。

 捷運／ 中正紀念堂站（2號出口，步行約7分鐘）
　　　　 小南門站（3號出口，步行約10分鐘）
 公車／ 中正二分局站（243、248、262、304、706，步行約5分鐘）
　　　　 建國中學站（單向往和平西路，1＊、204＊、630＊，步行約2分鐘）
　　　　  南昌路站（3、5、18、38、227、235、241、243、295、662、663，步行約6分鐘）
　　　　 南門市場站（羅斯福路各線公車，步行約7分鐘）
　　　　  植物園站（1＊、204＊、630＊、242、624、907、藍28，步行約6分鐘）
 ※   During the construction period of the Taipei MRT Wanda-Zhonghe-Shulin line (from May 22, 2015 to Dec., 

2021), Nanhai Rd. will be one-way starting from Chongqing S. Rd. going toward Heping W. Rd.

 MRT／ 1. Chiang Kai-Shek Memorial Hall (Exit at No.2)
   2. Xiaonamen (Exit at No. 3)
 BUS／ 1. No. 243, 248, 262, 304, 706 : to "Zhong Zheng Second Police District".
   2. No. 1＊, 204＊, 630＊: to "ChienKuo High School"(East).
   3. No. 3, 5, 18, 38, 227, 235, 241, 243, 295, 662, 663 : to "Nanchang Road Sec.1".
   4. All Roosevelt Road lines: to "Namen Market".
   5. No. 1＊, 204＊, 630＊, 242, 624, 907, BL28: to "Botanical Garden".
 

請附回郵（每期郵遞票價6元）及郵寄資料（姓名、地址、郵遞區號），信
封註明「函索藝教資訊×期數」，逕寄本館視覺藝術教育組收。

《藝教資訊》
免費索取

請裁剪填寫以下資料，附於函索郵寄信封內

1.	檢附郵資6元×       期＝         元※每期請備6元郵票1張。聯絡電話：

2.	收 件 人：                           □新訂讀者。  □續訂讀者，地址更新如下（原地址者無需R）

	 收件地址：□□□-□□

國立臺灣
藝術教育館

臺北車站

愛國東路愛國西路

和
平
西
路

南海路

羅
斯
福
路

重
慶
南
路

南
昌
路

臺北植物園

國立歷史
博物館

臺北市立
建國高級中學

捷運
小南門站
3號出口

捷運中正
紀念堂站
2號出口

發行所 國立臺灣藝術教育館│發行人 吳津津│總編輯 蕭炳欽│責任編輯 黃書庭
視覺設計 四點設計有限公司│印刷 承印實業股份有限公司│翻譯 金石翻譯有限公司
非本館主辦之活動，相關資訊由主辦單位提供；如有更動，文責由主辦單位負責。

服務指南 SERVICE GUIDE


